
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Ministeren bedes redegøre for de udfordringer med bandemiljøet, som bolig-
området Vollsmose aktuelt oplever som bl.a. beskrevet af DR den 4. januar
2017 i artiklen »Vollsmose-frustrationer: Bander hersker - men hvor er politi-
et«, herunder hvad ministeren agter at gøre for at genetablere trygheden
blandt borgere og ansatte i området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S) og Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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